
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 22.2.2023 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie, schválenie programu 

 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili všetci poslanci OZ, t.j. 7 poslancov .  Starostka oboznámila 

poslancov s programom rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke a vyzvala poslancov na prípadné 

doplnenia programu. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne doplnenie. Doplnenie programu 

navrhla starostka obce z dôvodu, že dňa 20.2.2023 obdržala obec Rejdová žiadosť o odkúpenie 

obecného bytu s priľahlými pozemkami . Do programu bol doplnený bod : Žiadosť o odpredaj bytu – 

Ing. Miloš Volf, Rejdová 45, ktorý bude bodom č. 11. Diskusia sa presúva na bod č. 12 a Záver na bod 

č.13.  

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadania OZ 

4. Voľba hlavného kontrolóra Obce Rejdová 

5. Prevod majetku obce – Jozef a Dagmar Kacvinskí, Machalovce 103 - schválenie 

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 - HK 

7. Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 211/2000 Zb. – HK 

8. Žiadosť Domu seniorov Rejdová n.o. o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej 

služby 

9. Žiadosť -COOP Jednota Revúca, SD 

10. Informácia o navýšení platieb za energie v budovách vo vlastníctve obce 

11. Žiadosť o odpredaj bytu – Ing. Miloš Volf, Rejdová 45 

12. Diskusia 

13. Záver 
 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 



2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Ing.E.Valentíková, Bc.J.Molčanová 

Návrhová komisia : JUDr. O.Hric, Mgr.J.Mihóková 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadania OZ 

Starostka obce prečítala kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadania OZ.  K uzneseniu č. 32 

informovala, že zámer prevodu majetku obce bol zverejnený v zmysle zákona. Žiadne pripomienky 

neboli vznesené. K uzneseniu č. 34 starostka informovala poslancov, že ohľadom bytovky rozprávala 

s p. Ing. Vladom Molčanom. Informovala ho , že obec urobila prieskum možnosti vysporiadania 

pozemkov pod budovou s tým, že 1 vlastníčka odmieta obci podiel predať aj zameniť. Ostatní vlastníci 

s predajom, resp. zámenou súhlasili. Keďže obec nemá záujemcov o nájomné bývanie, starostka 

poznamenala, že by do investície kúpy bytovky nešla. Dôvodom sú aj vysoké ceny energií a nutnosť 

kompletnej opravy budovy. Zároveň vyzvala poslancov, že by bolo vhodné túto tému definitívne 

uzatvoriť a prijať konečné stanovisko, o ktorom by boli upovedomení aj vlastníci budovy. K uzneseniu 

č.35 starostka informovala, že konzultovala prevod majetku s JUDr.Jurčovou, ktorá pre obec 

vypracováva smernice a nariadenia. JUDr. Jurčová skonštatovala, že obec si v podmienkach verejnej 

obchodnej súťaže môže určiť rôzne podmienky, aj podmienku, že nepríjme žiadnu ponuku . 

Najvhodnejší spôsob prevodu majetku v tomto prípade je verejná obchodná súťaž. 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

4.Voľba hlavného kontrolóra Obce Rejdová 

 

Uznesením č. 33/11.1.2023 bola vyhlásená voľba hlavného kontrolóra obce na nové volebné obdobie. 

Uznesením boli schválené všetky požadované podmienky, náležitosti prihlášky, stanovená bola tiež 

komisia na otváranie obálok prihlásených uchádzačov. Starostka informovala poslancov, že vyhlásenie 

voľby bolo zverejnené v zmysle zákona na úradnej centrálnej tabuli , internetovej stránke obce 

a informačnej tabuli pri OcÚ. Do stanoveného termínu bola predložená 1 prihláška na funkciu HK obce 



a to prihláška súčasnej kontrolórky obce PhDr. Evy Mihókovej. Dňa 7.2.2023 zasadala komisia, ktorá 

otvorila doručenú obálku a skontrolovala náležitosti prihlášky i požadované prílohy. Komisia 

v zápisnici skonštatovala, že uchádzačka spĺňa požadované kritériá a odporučila ju pozvať na voľbu 

HK, ktorá sa koná na dnešnom zasadaní OZ. Uchádzačka bola na zasadnutí OZ prítomná.  

Poslanci mali možnosť klásť uchádzačke otázky, na ktoré uchádzačka odpovedala. Predstavila zároveň 

Koncepciu o činnosti a výkonu funkcie HK. Keďže uchádzačka vykonáva túto funkciu v našej obci už 

niekoľko rokov, poslanci nemali žiadne doplňujúce otázky.  

Starostka obce po predstavení kandidáta a krátkej diskusii rozdala hlasovacie lístky a vyzvala 

poslancov, aby uskutočnili tajnú voľbu hlavného kontrolóra obce zakrúžkovaním kandidáta. 

Po sčítaní hlasov starostka skonštatovala, že hlavná kontrolórka obce bola zvolená jednohlasne a získala 

7 hlasov.  

OZ skonštatovalo, že voľba HK prebehla v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Zároveň volí PhDr. Evu Mihókovú do funkcie hlavnej kontrolórky obce na obdobie od 1.3.2023 do 

28.2.2029. OZ zároveň určilo plat HK podľa § 18c zákona č. 369/1990 Zb. s účinnosťou od 1.3.2023. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

5.Prevod majetku obce – Jozef a Dagmar Kacvinskí, Machalovce 103 – schválenie 

 

Na predchádzajúcom zasadnutí OZ bol schválený zámer prevodu majetku obce z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v prospech manželov Kacvinských, bytom Machalovce. Zámer prevodu bol 

zverejnený v zmysle zákona o majetku obcí. Zo strany občanov neboli vznesené žiadne pripomienky. 

Poslanci sa s predmetom prevodu oboznámili osobne na mieste. Jedná sa o pozemok v oplotenom dvore 

žiadateľov, ktorý je pre obec nevyužiteľný. Poslanci nemali k tomuto bodu programu žiadne doplnenia 

a schválili prevod majetku obce podľa § 9a odst.8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa v prospech Jozefa Kacvinského nar. 31.5.1986 a Dagmary 

Kacvinskej , rod. Steinerovej, nar. 30.7.1986, bytom Machalovce 103. 

Ako osobitný zreteľ uvádzame nasledovné: 

Pozemok o ktorý majú žiadatelia záujem sa nachádza v oplotenom dvore chalupy vo vlastníctve 

žiadateľov,  s.č. 168. Ide o plochu, ktorá bola súčasťou tejto nehnuteľnosti viac ako 20 rokov. Pre 

obec je tento pozemok nevyužiteľný, je svahovitý, sčasti zastavaný. Záujmom nových majiteľov 

chalupy je majetkovo-právne vysporiadanie pozemku, ktorý reálne využívajú. 



Jedná sa o pozemok v k.ú. Rejdová zameraný GP č.54653355-9/2022 zo dňa 9.8.2022 vyhotoviteľa Ing. 

Dominika Palacková, Gočovo 119 : parc.č. KN-C 793/1 vo výmere 218 m2 zastavaná plocha a nádvorie, 

vytvorené z parcely KN-E 5026/10 a KN-E 5026/14 vo vlastníctve obce vedených na LV č.1660  

Celková výmera: 218 m2. Stanovená cena: 6 € / 1 m2. Cena celkom: 1308,-  €. 

Poslanci zároveň uložili starostke obce pripraviť kúpno-predajnú zmluvu a vklad do katastra 

nehnuteľností. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

6.Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 – HK 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila poslancom Správu o výkone kontrolnej činnosti za rok 2022. 

v správe zhrnula kontroly, ktoré vykonávala v priebehu roka 2022. Keďže sú poslanci so správami 

oboznamovaní priebežne, nemali k tomuto bodu programu žiadne otázky, ani doplnenia a zobrali správu 

na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

7.Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 211/2000 Zb. – HK 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila poslancom Správu o výsledku kontroly dodržiavania zákona 

o slobodnom prístupe k informáciám. V správe skonštatovala, že obec Rejdová v kontrolovanom období 

zverejňovala všetky povinné dokumenty  a postupovala v súlade zo zákonom č. 211/2000 Zb.  

Kontrolou neboli zistené žiadne nedostatky. Poslanci zobrali správu o výsledku kontroly na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 



8.Žiadosť Domu seniorov Rejdová n.o. o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby 

 

Starostka obce informovala poslancov, že dňa 2.2.2023 obdržala obec Žiadosť o finančný príspevok na 

prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi od Domu seniorov n.o. 

Rejdová. Obec prispieva Domu seniorov každoročne . Poslanci sa v diskusii k tomuto bodu programu 

vyjadrovali a skonštatovali, že sa jedná o našich občanov, na ktorých obec dostáva podielové dane, preto 

súhlasia s poskytnutím príspevku. Poslanci navrhli príspevok vo výške 150 € na 1 klienta. Spolu na 4 

klientov to číní sumu  600,-  € na rok 2023. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9.Žiadosť -COOP Jednota Revúca, SD 

 

Starostka obce informovala poslancov, že dňa 12.1.2023 obdržala žiadosť COOP Jednoty Revúca 

o zníženie faktúry za odber vody z vodovodu za II/polrok 2022. Starostka informovala poslancov, že pri 

odpisovaní vodomeru v predajni COOP Jednoty začiatkom mesiaca december 2022 poverený 

zamestnanec zistil veľmi vysokú spotrebu vody. Po informovaní COOP Jednoty bolo zistené, že sa jedná 

o poruchu na vodovodnej prípojke k predajni, ktorá bola za vodomerom. Z uvedeného dôvodu sa 

spotreba preukázala na odpočte vodomeru. COOP Jednote bola v mesiaci január zaslaná faktúra vo 

výške 1248 €. Porucha bola COOP jednotou odstránená ešte v priebehu mesiaca december 2022. 

Zástupca COOP Jednoty sa obrátil na starostku obce so žiadosťou o zníženie tejto sumy, nakoľko 

porucha nebola viditeľná na povrchu, voda vytekala do potôčika vedúceho pod vodovodnou prípojkou. 

Starostka obce požiadala zástupcu COOP Jednoty aby žiadosť o zníženie adresoval na obecné 

zastupiteľstvo, nakoľko starostka nemôže o znížení rozhodnúť sama. Poslanci k tomuto bodu viedli 

diskusiu. Skonštatovali, že chyba bola na strane odberateľa, ktorý je povinný si vodomer kontrolovať. 

Poslankyňa Bc.Molčanová uvažovala o 50 % odpustení poplatku, na čo starostka zareagovala, že je to 

veľa. Mgr. Mihóková sa priklonila k názoru, že odberateľ by mal poplatok uhradiť v plnej výške. 

Rovnako JUDr. Hric poznamenal, že keby vykonávala správu vodovodu VVS a.s. žiadne odpustenie by 

do úvahy neprichádzalo. Starostka navrhla z dôvodu doterajších dobrých vzťahov s COOP Jednotou , 

aj z dôvodu, že uvedenú poruchu nebolo možné identifikovať znížiť poplatok o sumu 200 €. Poslanci 

s týmto návrhom súhlasili a odhlasovali odpustenie z poplatku za odber vody za II/polrok 2023 vo výške 

200 € z pôvodnej vystavenej faktúry. Suma bude vrátená dobropisom k faktúre. 

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 



10. Informácia o navýšení platieb za energie v budovách vo vlastníctve obce 

 

Starostka obce informovala poslancov o nových zálohových platbách za energie,  ktoré obec obdržala 

od začiatku roka 2023. Starostka vyčíslila o akú sumu budú náklady navýšené. Ak budú zachované 

mesačné platby tak, ako sú navrhnuté, pri elektrickej energii ide o navýšenie na všetkých budovách vo 

vlastníctve obce o sumu cca 4.000 €/ročne. Pri odbere plynu obec zaplatí naviac oproti roku 2022 

o takmer 14.000 €. Starostka podotkla, že peniaze musíme nájsť v rozpočte obce. Zároveň však 

poznamenala, že vláda pripravuje pomoc pre samosprávy z dôvodu navýšenia cien energií. Keď budú 

známe presné podmienky, starostka s nimi oboznámi poslancov OZ. Starostka zároveň poznamenala, že 

obidve turistické ubytovne sú odstavené. Obecný úrad a materská škola vykuruje len priestory, ktoré sú 

nevyhnutné. Starostka zároveň informovala poslancov, že na základe odporúčania SPP podala žiadosť 

o prehodnotenie cien plynu na rok 2024 a zahrnutie obce do regulovaných cien, nakoľko v súčasnosti 

obce nie sú regulovanými subjektami. Žiadosť je potrebné podať do 31.3.2023. Poslanci zobrali 

informácie o navýšení platieb za energie na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

11.Žiadosť o odpredaj bytu – Ing. Miloš Volf, Rejdová 45 

 

Starostka obce informovala, že obec obdržala dňa 20.2.2023 žiadosť Ing . Miloša Volfa, bytom Rejdová 

45 o odpredaj obecného bytu č. 4 s priľahlými pozemkami. Tento zámer vzniesla poslankyňa Ing. 

Valentíková na predchádzajúcich zasadaniach OZ. Poslanci viedli k tomuto zámeru diskusiu a požiadali 

starostku obce o preverenie možností predaja obecného majetku. Zároveň sa zaoberali otázkou, či je 

tento byt pre obec využiteľný a ak ho obec využíva.  Starostka informovala poslancov na 

predchádzajúcich zasadaniach o možných spôsoboch predaja majetku obce, ale v tomto prípade je 

možné odpredať majetok len verejnou obchodnou súťažou, nakoľko záujemca je rodinným príslušníkom 

poslanca OZ, čiže priamy predaj neprichádza do úvahy. Poslanci sa už na predchádzajúcich rokovaniach 

OZ zhodli, že byt obec využíva viac ako 15 rokov len ako skladovací priestor. Byt vyžaduje kompletnú 

rekonštrukciu a v súčasnosti nie je o nájomné bývanie v obci žiadny záujem, čo sa potvrdilo aj pri 

prieskume o nájomné byty v bytovke PD. Starostka obce informovala poslancov, že dala vypracovať 

znalecký posudok, nakoľko nevieme odhadnúť akú má byt s pozemkami cenu. Znalecký posudok bude 

východiskom pri stanovení predajnej ceny v prípade, ak sa poslanci definitívne rozhodnú tento majetok 

ponúknuť na predaj.  

Starostka informovala poslancov o konkrétnych parcelách uvedených na žiadosti. V žiadosti nie je 

uvedená parcela , ktorá sa nachádza za bytom. Ing. Valentíková skonštatovala, že túto parcelu do 

žiadosti nedávali z dôvodu, že je zahrnutá ako vyrovnávací pozemok pri JPU na rómskej osade. 

Ing. Ambruž poznamenal, že je nutné preveriť, či je možné previesť túto parcelu ak je určená ako 

pozemok na vyrovnanie pri JPU na rómskej osade. 

Starostka informovala poslancov, že JPU boli v súčasnosti prerušené. Dôvodom je podanie žaloby na 

súd spoločnosťou, ktorá vlastní na území rómskej osady podiely a nesúhlasí so stanovenou cenou 

pozemkov. Do rozhodnutia súdu nie je možné v pozemkových úpravách pokračovať. Starostka 

skonštatovala, že súdne pojednávanie môže trvať niekoľko mesiacov a ak by súd potvrdil vyššiu cenu, 

ako cenu určenú znalcom, obec pravdepodobne od JPU odstúpi, nakoľko by sa jednalo o sumu, ktorá 



nie je vo finančných možnostiach obce. Zároveň poznamenala, že osloví Ing. Saxovú z pozemkového 

úradu , či je možné tento pozemok obcou previesť, aj keď je určený na vyrovnanie. Zároveň požiadala 

Ing. Ambruža , aby preveril, ako je tento stav zapísaný v katastri nehnuteľnosti. 

Ostatní poslanci sa v diskusii k tomuto bodu programu vyjadrovali v tom zmysle, že nie sú proti predaju 

uvedených nehnuteľností, ktoré obec niekoľko rokov takmer vôbec nevyužíva. Predaj je ale nutné urobiť 

zákonným spôsobom , t.j. verejnou obchodnou súťažou.  

JUDr. Hric skonštatoval, že cena znaleckého posudku bude len orientačná a pod túto cenu obec nemôže 

ísť. Poslanci sa nakoniec dohodli a odporúčali starostke, aby pripravila podmienky verejnej obchodnej 

súťaže v spolupráci s JUDr. Jurčovou. Následne bude pripravená súťaž zaslaná na pripomienkovanie 

poslancom OZ. Zvolané bude aj samostatné pracovné stretnutie na ktorom sa upresnia všetky potrebné 

náležitosti, stanovia sa presné parcely, ako aj cena a iné podmienky. Následne bude materiál predložený 

na schválenie obecnému zastupiteľstvu. Žiadosť Ing. Miloša Volfa zobrali na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :7 /  JUDr. Hric, Ing. E.Valentíková, , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Ing. 

M.Ambruž , Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

12.Diskusia 

➢ Starostka obce v súvislosti s pripravovanou verejnou obchodnou súťažou poznamenala, že 

v minulosti ju oslovil p. Marian Molčan so žiadosťou o možné odkúpenie terénneho vozidla 

UVAZ. Obec získala toto vozidlo bezodplatne od Ministerstva obrany SR v roku 2015. Vozidlo 

obec využívala pred niekoľkými rokmi pri čistení trasy vodovodu . Spotreba pohonných hmôt 

je však veľmi vysoká a toto vozidlo nie je rentabilné využívať. Starostka skonštatovala že 

vozidlo sa viac ako 5 rokov nevyužíva, je zaparkované v obecnom garáži na vyšnom konci, kde 

zbytočne zaberá miesto. Vozidlo je odpísané, teda v účtovnej evidencii obce má nulovú 

hodnotu. JUDr. Hric skonštatoval, že ak sa vozidlo nevyužíva a zbytočne zaberá miesto nevidí 

problém ponúknuť ho na predaj. Jeho názor je, že znalecký posudok nie je nutné v tomto prípade 

robiť, nakoľko zbytočne predraží cenu hnuteľného majetku. Ing. Ambruž skonštatoval, že je 

potrebné pri JUDr. Jurčovej preveriť nutnosť znaleckého posudku. Starostka skonštatovala, že 

pri VOS nie je zo zákona nutné robiť znalecký posudok, len pri priamom predaji. V tomto 

prípade by bola skôr za prieskum ceny napr. na Bazoši, alebo inom portáli, ktorý ponúka na 

predaj motorové vozidlá. Hlavná kontrolórka skonštatovala, že majetok je potrebné schváliť ako 

neupotrebiteľný. Starostka skonštatovala, že preverí všetky možnosti a bude o nich poslancov 

informovať na samostatnom pracovnom stretnutí. 

➢ Starostka ďalej v diskusii oboznámila poslancov, že predložila na ÚPSVaR žiadosti 

o vytvorenie pracovných miest v rámci ponúkaných projektov. Jedná sa o Národný projekt 

Aktivácia znevýhodnených UoZ, opatrenie 2 a 3. V opatrení 2 nejde o pracovný pomer, ale 

o vykonávanie činností, kde UoZ poberá od ÚPSVaR vyšší príspevok ako na aktivačných 

prácach a musí odpracovať 20 hod. /týždenne. Je to obdobný projekt ako „dobrovoľnícka 

práca“. Na tento projekt podala starostka žiadosť o 10 miest a všetky miesta boli zo strany 

ÚPSVaR schválené. Obec bude môcť okrem toho každý mesiac čerpať finančné prostriedky na 

zakúpenie čistiacich potrieb, pracovného náradia, ako aj pracovného oblečenia a rôzneho 

elektrického náradia, čo je pre obec veľkou výhodou. Tiež môžeme dať refundovať vývoz 

odpadu z veľkokapacitného kontajnera, ktorý vzniká pri upratovaní obce a oprávnený je aj 



výdavok na úhradu časti mzdy koordinátora. V opatrení 3 podala obec žiadosť na vytvorenie 3 

pracovných miest na plný úväzok. Jedná sa o pracovníkov, ktorých obec už v minulosti 

zamestnávala , sú osvedčení, zodpovední a budú vykonávať hlavne kosenie verejných 

priestranstiev, ako aj rôzne údržby a opravy. Všetky 3 pracovné miesta boli obci schválené. 

V tomto prípade bude obci refundované 100 % CCP na obdobie 6 mesiacov a 3 mesiace musí 

obec pracovné miesto udržať z vlastných zdrojov. Aj tento projekt je pre obec výhodný hlavne 

v letných mesiacoch, kedy je najviac práce aj s organizovaním kultúrnych akcií. 

➢ Starostka ďalej informovala poslancov, že v súvislosti so schváleným projektom rekonštrukcie 

verejného vodovodu bol s Envirofondom uzatvorený Dodatok č. 2 k zmluve, ktorý pojednáva 

o zmene použitého materiálu – vodovodných rúr z PVC na HDPE. Zmena bola Envirofondom 

akceptovaná a schválená. Dodatok je zverejnený. S prácami na rekonštrukcii plánujeme začať 

začiatkom mesiaca apríl 2023. 

➢ Starostka ďalej informovala poslancov, že podaný projekt Zberného dvora je v štádiu 

„odborného hodnotenia a schvaľovania“. Ak budú známe výsledky starostka bude poslancov 

informovať. 

➢ Starostka ďalej informovala poslancov, že KSK má záujem o kúpu drevenice v k.ú. našej obce 

vo vlastníctve bratov Slezákových. Zastupiteľstvo KSK bude o tomto bode programu rokovať 

na jeho najbližšom zasadaní o výsledkoch rokovania bude starostka poslancov informovať 

➢ Ing. Valentíková sa do diskusie zapojila s informáciou ohľadom výzvy na zatepľovanie 

verejných budov z Plánu obnovy. Poslankyňa informovala poslancov, že vo výzve nie je 

potrebná žiadna spoluúčasť obce a oprávnené sú aj výdavky na spracovanie projektu. Preto by 

bolo možno vhodné, hlavne v súčasnej dobe neustále sa zvyšujúcich cien energií pouvažovať 

nad podaním projektu. Vo výzve je určený dostatočný balík peňazí a projekty sa schvaľujú 

priebežne , ako prichádzajú. Projekty je možné podávať do konca roka 2024. Starostka podotkla, 

že v súčasnosti má obec spracovaný len projekt na obnovu námestia, ktorý podávala asi pred 6 

rokmi a nebol úspešný. Na zatepľovanie by trebalo dať projekt spracovať , vrátane 

energetického auditu. Je potrebné počítať so sumou 10-15 tis.€.  Zároveň ale podotkla, že je to 

veľká šanca na získanie financií s veľmi výhodnými podmienkami, preto by bolo vhodné nad 

tým pouvažovať. Starostka navrhla určite objekt kultúrneho domu a obecného úradu, ktorý je 

využívaný denne. Požiarna zbrojnica bola opravená z prostriedkov MV SR pred niekoľkými 

rokmi a jej stav je vyhovujúci. Na turistickej ubytovni boli vymenené okná tiež len pred 

niekoľkými rokmi a sú vo vyhovujúcom stave. Ing. Valentíková podotkla, že ak sa poslanci 

rozhodnú, že sa do výzvy obec zapojí, je dobré dať spracovať projektovú dokumentáciu 

projektantovi, ktorý má s obdobnými projektami dostatočné skúsenosti, vie čo môže do projektu 

zahrnúť, aby sa jednalo o oprávnené výdavky. Ostatní poslanci sa vyjadrovali kladne 

a skonštatovali, že by bolo dobré sa do projektu zapojiť. Dohodli sa, že na pracovnom stretnutí 

sa o tejto možnosti porozprávajú.  

➢ Mgr. Polomská informovala poslancov, že ECAV v našej obci plánuje obnovu kostolnej veže 

z vlastných zdrojov. Zároveň sa informovala u Ing. Valentíkovej , či je cirkev oprávneným 

žiadateľom v tomto projekte. Ing. Valentíková jej oznámila, že nie. Väčšinou sa také objekty 

ako kostoly nezatepľujú, pretože sa nevykurujú. 

 

 

 

 



13.Záver 

Starostka sa v závere poďakovala prítomným poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončila. 

 

V Rejdovej, 28.2.2023 

 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Ing.E.Valentíková ............................... 

Bc.J.Molčanová ................................... 

 

 

     Mgr. Slávka Krišťáková, v.r. 

        Starostka obce 

 


